
Referat af Bestyrelsesmøde d. 13. december 2021 

 

Tilstede: Ulrik, Mimi, -Shirley, Steen, Eva 

Fraværende Charlotte og Rezkar 

 

Ulrik informerede vedr. de undersøgelser Andersen og Heegaard, og hvad de foreløbig er kommet frem til. 

De viser sig at det er i rækkehusene der må være en utæthed. De kommer onsdag d. 15. og trykprøver samt 
ringer på hos samtlige Rækkehuse. 

Vedr. containerplads og lukning af skakter Mimi og Eva har sendt mail og brev vedr. dette til HTK, og vi blev 
enige om at få et tilbud på lamper så der bliver lys når folk skal af med affald. 

Eva rykker Rene endnu engang for at få kørt indsamlede effekter væk fra kælder og i skur effekter som ikke 
må opbevares ifølge vores husorden. 

Steen fortalte lidt om Grundejerforeningen,bla. Den aftale der er lavet med Filbert til omkring kr. 400.000 
om året inkl. Moms som er aftalt uden vores vidende, det er ikke aftalt på hverken Generalforsamling eller 
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen. Eva har talt med Bjarke og sten har sendt mail med noget af 
dokumentationen, Steen syntes ikke vi skulle have Bjarke til at gennemgå det før fik fikfakturaerne,som den 
lille grundejerforening har lagt ud for. Men flertallet i bestyrelsen stemte for at Bjarke skal involveres og 
Steen blev bedt om at sende alt relevant materiale til Bjarke , med os andre BCC på alle mail. 

Steen nævnte at vi måske skulle have HTK til at mægle, jeg bad Steen om at arrangere et møde hvor Jeg 
som Formand også deltager. 

Eva skriver til Rezkar om hvilke uger han kan deltage i møderne. 

Vi har aftalt næste møde Torsdag d. 13. Februar 2022 kl. 18.30 hos Ulrik, hvor vi så aftaler dato for møde  

med Bjarke til gennemgang af husorden. 


